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ĪPAŠUMU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9. 

 

2023.gada 25.aprīlis 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Kristīne Legzdiņa 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede.   

Pašvaldības darbinieki –  

Centrālās administrācijas Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, īpašumu speciālistes 

Vineta Alviķe, Daiga Ozola, Aija Ciseļonoka. 

SIA “Baložu komunālā saimniecība valdes locekļi Andis Damlics, Aivars Graikstis. 

 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada 1. ceturkšņa budžeta izpildes 

2. atskaite;  

3. Par platības precizēšanu nekustamā īpašuma "Lejas -Steguļi" zemes vienībai;  

4. Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās 

teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums;  

5. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai ( J.B.);  

6. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (Ž.J.);  

7. Par dzīvojamās platības izīrēšanu  privātpersonai (A.S.);  

8. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (Ē.Š.);  

9. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (G.I.);  

10. Par zemes piešķiršanu nomā S.P. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Vulāni", Ķekavā, 

Ķekavas novadā;  

11. Par zemes piešķiršanu nomā L.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Aprikozes", 

Ķekavā;  

12. Par zemes piešķiršanu nomā V.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Spriegumi", 

Ķekavā;  

13. Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

14. Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

15. Informatīvs - Par zemes gabala Ezera iela 22, Baložos, daļas nomu ēdināšanas pakalpojumu 

sniegšanai;  

16. Informatīvs - Par pašvaldības funkciju veikšanai nevajadzīgo pašvaldības īpašumu atsavināšanu 

2023.gadā. 

 

 

Kristīne Legzdiņa atklāj sēdi. 

 

mailto:novads@kekava.lv


Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina apstiprināt izsludināto darba 

kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 25.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada 1. ceturkšņa budžeta izpildes 

atskaite 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:00:58) 

Damlics ziņo par SIA "Baložu komunālā saimniecība" 1.ceturkšņa darbu un budžeta izpildi. 

Ziņojumu papildina Graikstis. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Damlics. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

2. Par platības precizēšanu nekustamā īpašuma "Lejas -Steguļi" zemes vienībai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:11:02) 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka - saņemts mērnieku iesniegums, kurā viņi lūdz apstiprināt zemes 

platību nekustamajā īpašumā Lejas-Steguļi. Pēc precīzās uzmērīšanas konstatēts, ka zemes platība 

ir lielāka, nekā pieļaujamā robeža. 2006.gadā ar Ķekavas pagasta padomes lēmumu piešķīra zemi 

0,5 ha platībā, bet pēc precīzās uzmērīšanas platība ir 0,68 ha. Materiāliem pievienoti dokumenti, 

kur redzams, ka pierobežnieki piekrīt uzmērījumam. Šis īpašums ir starpgabals, kas atrodas netālu 

no Saulgožiem un zemi piešķīra Lejas Steguļu saimniecības paplašināšanai. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 



Par lēmuma projektu – 

“Par platības precizēšanu nekustamā īpašuma "Lejas -Steguļi" zemes vienībai”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

3. Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:13:32) 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka – šāds lēmums nepieciešams saskaņā ar Zemes pārvaldības 

likuma normām. Pēdējais izvērtējums apstiprināts 2021.gada 8. decembrī. Šogad izpilddirektore 

izveidoja darba grupu, kas no jauna veica brīvo zemju izvērtējumu. Jauns izvērtējums bija 

nepieciešams arī tāpēc, ka mainījās apstākļi, Ķekavai tika piešķirts pilsētas statuss, tāpat no valsts 

rezervers zemes fonda zemes tika nodota pašvaldībai. Visas izmaiņas redzamas pielikumā, tāpat no 

saraksta izslēgti jau atsavinātie zemes gabali un tabulas vienādotas, lai tās būtu labāk saprotamas. 

Darba grupas sanāksme tika protokolēta, protokols pielikumā, tāpat darba grupa nolēma, ka 

strīdīgos īpašumus, par kuru tālāko izmantošanu darba grupa nevar vienoties, atstāj pašvaldības 

rīcībā, līdz tiks nolemts, ko ar tiem darīt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Legzdiņa, Ciseļonoka. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:35 līdz plkst.14:40. 

Legzdiņa atsāk komitejas sēdi. 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Legzdiņa, Ozola, Aigars Vītols, Melnieks, Alviķe. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas -  

Saglabāt pašvaldības funkciju veikšanai Baložos zemes, kas bija iznomātas SIA "Miltons", 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiks labots lēmuma projekts atbilstoši tam. Legzdiņa aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

 

 



Par lēmuma projektu – 

“Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

4. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai ( J.B.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:35:05) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemti vairāki iesniegumi no privātpersonām par īres 

līgumu pagarināšanu. Kaut īres līgumu termiņi beigušies, personas turpina dzīvot īrētajā platībā. 

Īres un komunālo maksājumu parādu nav, tāpēc sagatavoti pieci lēmuma projekti par īres līgumu 

pagarināšanu personām. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai ( J.B.)”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

5. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (Ž.J.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:36:17) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (Ž.J.)”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 



Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

6. Par dzīvojamās platības izīrēšanu  privātpersonai (A.S.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:37:03) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu  privātpersonai (A.S.)”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5 

 

 

 

 

7. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (Ē.Š.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:37:50) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (Ē.Š.)”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

 

 



8. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (G.I.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:38:40) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (G.I.)”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

9. Par zemes piešķiršanu nomā S.P. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Vulāni", Ķekavā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:39:30) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomas līgumu mazdārziņam. Tas ir neliels zemes gabals starp Ķekavas sporta klubu un putnu 

fabriku, kuru savā laikā cilvēks nenoprivatizēja. Šai kundzei iznomāti 430 kv.m. no šī zemes gabala 

Zemes nomas līgums beidzies pērnā gada 31.decembrī, bet nomas un nekustamā īpašuma nodokļa 

parāda nav, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par zemes nomu uz vēl trīs gadiem. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes piešķiršanu nomā S.P. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Vulāni", 

Ķekavā, Ķekavas novadā”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

 

 



10. Par zemes piešķiršanu nomā L.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Aprikozes", Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:40:50) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – arī šis jautājums ir par mazdārziņu 600 kv.m. lielu, arī šim 

nomniekam līgums beidzies pērnā gada 31.decembrī, bet nomas un nodokļu parāda nav, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts par līguma pagarināšanu vēl uz trīs gadiem. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes piešķiršanu nomā L.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Aprikozes", 

Ķekavā”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

11. Par zemes piešķiršanu nomā V.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Spriegumi", Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:42:05) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – mazdārziņš 238 kv.m.liels, līdzīgi kā iepriekš nomas līgums 

beidzies, bet parādu nav, tāpēc sagatavots lēmums par līguma pagarināšanu uz trīs gadiem. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes piešķiršanu nomā V.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Spriegumi", 

Ķekavā”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

 

 

 



12. Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:42:55) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma atsavināšanu Baldonē. Zemes gabals ir 1479 kv.m. liels 

un uz tā aug mežs. Vērtētājs to novērtējis par 24000 euro, savukārt pašvaldības vērtēšanas komisija 

noteikusi izsoles sākuma cenu 24300 euro. Saskaņā ar teritorijas plānojumu uz zemes var veikt 

apbūvi, bet pirms tam ieguvējam būs jāveic zemes transformācija, kas arī norādīts izsoles 

noteikumos un sludinājumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Legzdiņa, Alviķe, Brigmanis. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

13. Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:35) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – zemes gabals ir 3770 kv.m.liels, arī uz tā aug mežs un vērtētājs 

to novērtējis par 38 000 euro, savukārt vērtēšanas komisija noteikusi izsoles sākuma cenu 38 300 

euro. Īpašums atrodas atsavināmo zemes gabalu sarakstā. 

Jautājumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

 



14. Par zemes gabala Ezera iela 22, Baložos, daļas nomu ēdināšanas pakalpojumu 

sniegšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:46:30) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – saņemts iesniegums no juridiskas personas, kura vēlas 

pašvaldības zemes gabalā, kas atrodas pretī Titurgas ezeram, nodarboties ar saimniecisko darbību 

- sabiedrisko ēdināšanu. Līdzīgi jautājumi jau ir izskatīti arī agrāk, un tad deputtāti atbalstīja šāda 

pakalpojuma sniegšanu no pārvietojamas pakalpojumu sniegšanas vietas stāvvietā pie Titurgas 

ezera laika posmā no maija līdz septembrim un tikai gaišā diennakts laikā, bet nakts stundās šis 

tirdzniecības punkts jānovieto kur citur. Alviķe vēlas uzzināt, vai šobrīd deputāti atbalsta šādu pašus 

tirdzniecības noteikumus, vai tomēr vēlas kaut ko pamainīt. Alviķe norāda, ka nevienā no ezeram 

piegulošiem zemes gabaliem nav nodrošināma elektrības padeve, kā arī pašvaldība nelabprāt ieņem 

vidutāja lomu nodrošinājumam ar elektrību, jo tā nav pašvaldības funkcija. Alviķe ir pārbaudījusi 

un konstatējusi, ka šis pats uzņēmējs jau ir sniedzis šādus pakalpojumus no pārvietojamā 

tirdzniecības punkta, tomēr šoreiz viņš vēlas stacionāru tirdzniecības punktu. Ja komiteja atbalsta 

šo ierosinājumu, tad vienalga tā būs nomas izsole. 

Jautājumu sadaļā piedalās Legzdiņa, Alviķe, Melnieks, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas -  

Atbalstīt ieceri  izveidot  mobilo ēdināšanas pakalpojuma sniegšanas vietu. Informēt 

iesniedzēju par iespēju iegūt tirdzniecības atļauju, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

15. Par pašvaldības funkciju veikšanai nevajadzīgo pašvaldības īpašumu atsavināšanu 

2023.gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:01:33) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – kā jau katru gadu ar izpilddirektores rīkojumu tiek izveidota 

darba grupa, kura pārskata pašvaldības īpašumu sarakstu un dod savus priekšlikumus par zemes 

vienībām, kuras konkrētajā gadā būtu atsavināmas uz pašvaldības ierosinājuma pamata. Šajos 

sagatavotajos sarakstos ir arī tie īpašumi, kurus ierosina atsavināt personas. Šādu personu 

ierosinājumu ir daudz un primāri atsavināšana tiek veikta tieši pamatojoties uz personu 

ierosinājumiem. Viņa sniedz sīkāku skaidrojumu par zemju atsavināšanu katrā no novada 

administratīvajām vienībām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Legzdiņa, Alviķe, Melnieks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Legzdiņa aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

 

 

 



Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.15:33 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS) Kristīne Legzdiņa 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS) Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


